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Muller, Carin

Onderwerp: FW: schriftelijke vragen Jac. Takkade 21

Van: Erik Abbenhues [mailto:eabbenhues@telfort.nl]
Verzonden: donderdag 24 januari 2019 15:21
Aan: Kolck, Olaf van
CC: Dirk van der Zwaag; Teun Treur
Onderwerp: schriftelijke vragen Jac. Takkade 21

Olaf,

Ik heb nog een paar schriftelijke vragen. Lukt het nog om deze beantwoord te krijgen voor dinsdag?

In het kader van de uitbreiding, gaat er op een ander stuk grond een EHS (eigenlijk NNN) compensatie gebied
komen.

Vraag: In hoeverre is dit andere stuk grond geschikt als EHS compensatiegebied? Versterkt het bijvoorbeeld de
bestaande groenstructuur? Gaat dit stuk grond dan anders beheerd worden (wel kruiden en andere plantensoorten
toestaan)?

Op het beoogde kavel van ca. 20.000m2 gaat ca. 9750m2 nieuw gebouwd worden. Volgens de archeologie regels
moet er in dit gebied nader onderzoek gedaan worden indien er meer dan 10.000 gebouwd wordt.

Vraag: De beoogde 9750m2 ontwikkeling ligt wel heel dicht bij de vereiste 10.000m2 grens. Zou het niet verstandig
zijn om toch nader archeologisch onderzoek te doen? Wat als er over een paar jaar weer een aanvraag komt voor
bijvoorbeeld nog 1000m2 uitbreiding? Is nader archeologisch onderzoek op die manier niet erg makkelijk te
ontlopen?

In de toelichting van het plan, blz. 41 wordt gesproken over parkeren. Volgens de toelichting is er geen probleem en
past het allemaal makkelijk. In het erfinrichtingsplan op blz. 5 staat dat de gemeente de initiatiefnemers er op heeft
gewezen dat het parkeren niet voldoet aan de richtlijnen.

Vraag: Wat is er in de tussentijd veranderd, dat het nu geen probleem is?

In dit zelfde erfinrichtingsplan wordt gesproken (blz. 14) over watercompensatie. Het lijkt er op dat de
watercompensatie nu elders gezocht gaat worden.

Vraag: Waarom is er nu gekozen voor een andere watercompensatie? En gaat dit niet ten koste van de genoemde
“riet en ruigte, geschikt voor de rugstreeppad”?

De verschillende rapporten zijn opgemaakt in 2015. Vanaf die periode loopt dit initiatief dus al.

Vraag: Wat is er gebeurd dat dit proces zo lang heeft moeten duren?

Erik Abbenhues, namens de VVD fractie.
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